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Pokud sledujete snahy globalistů, tak již víte, že jim jde především o redukci počtu obyvatel. A to
zejména obyvatel západního světa, kde je zatím nejvíce patrná snaha o depopulaci. Ať už jde o
genderovou a LGBTQI propagandu, povolování potratů až do porodu, adoraci úchylek nebo
protirodinnou politiku.

Čas od času i ti, kdo ve skutečnosti řídí svět, sami prozradí, nač se chystají. Jako naposledy poradce
Klause Schwaba ze Světového ekonomického fóra (WEF).

„Během průmyslové revoluce v devatenáctém století se lidstvo naučilo vyrábět textilie, boty, zbraně
a vozidla. To stačilo jen několika zemím, aby si podrobily zbytek,“ říká futurolog Yuval Noah Harari,
poradce Klause Schwaba, ve videu, které právě koluje po sociálních sítích.

Nyní probíhá druhá průmyslová revoluce, v níž podle Harariho nejsou produktem textil, stroje,
vozidla nebo zbraně, ale lidé. „Vlastně se učíme vyrábět těla a mysli. Toto jsou dva hlavní produkty
druhé vlny.“

“The product this time will be humans themselves. We are basically learning to produce
bodies and minds.
The problem [with the lower classes] is boredom and what to do with them. How will
they find some sense of meaning in life when they are basically meaningless, worthless.”
pic.twitter.com/4y7HKdRwSu

— Wittgenstein (@backtolife_2022) April 10, 2022

„Pokud existuje propast mezi těmi, kteří vědí, jak produkovat těla a mysl, a těmi, kteří ne, je to
mnohem větší než cokoli, co jsme doposud v historii viděli,“ řekl Harari.

„Pokud se k této revoluci nepřipojíte dostatečně brzy, pravděpodobně zemřete,“ dodal.

„Jakmile víte, jak vyrábět těla, mysl a ducha, levná pracovní síla v Africe nebo jižní Asii je k ničemu.“

Největší otázkou v politice a ekonomice v příštích desetiletích podle Harariho bude, co se všemi těmi
‚zbytečnými lidmi‘. „Na to nemáme ekonomický model. Jídlo není problém; můžeme vyprodukovat
dostatek jídla, abychom nasytili každého. Problém je v nudě.“
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Co bychom měli dělat se všemi těmi „bezcennými“ lidmi? Schwabův poradce navrhuje kombinaci
drog a počítačových her.
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